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INNLEDNING 

 
Alle kommuner og fylkeskommuner skal opprette ungdomsråd. 

Ungdomsrådet er et rådgivende medvirkningsorgan i kommuner og fylkeskommuner. Hver kommune 
og hver fylkeskommune skal opprette et ungdomsråd eller annet medvirkningsorgan for ungdom, 
dette kravet følger av kommuneloven § 5-12. 

Alle saker som gjelder ungdom skal forelegges ungdomsrådet. Rådet kan også ta opp saker på eget 
initiativ. Formålet med ungdomsrådet er å bidra til å sikre en bred, åpen og tilgjengelig medvirkning i 
saker som gjelder ungdom. 

Årsmeldingen for ungdomsrådet var oppe som sak og gjennomgått 01.02.2023.  

REGLEMENT FOR HUSTADVIKA UNGDOMSRÅD 

Reglementet ble politisk behandlet 29.02.2024, sak PS 10/2024. Det har blitt gjort noe justeringer fra 
tidligere reglement. Disse justeringene har ungdomsrådet behandlet og foreslått sammen med sin 
koordinator/politisk møtesekretær.  

Reglementet for 2023: 

VALG OG SAMMENSETNING 

a) Ungdomsrådet skal ha 9 medlemmer, 4 varamedlemmer, 1 fra kommunestyret som 
observatør og 1 fra administrasjonen som sekretær (ikke stemmerett). 



b) Rådet skal være representert av begge kjønn og ha en viss aldersspredning, slik at rådet blir 
mest mulig representativt for ungdommene i kommunen. 

c) Elevrådslederne har møterett, men ikke stemmerett i ungdomsrådet. Elevrådslederne skal ha 
innkalling og referat fra møtene. 

d) Ungdommer bosatt i Hustadvika kommune i alderen 13-20 år kan stemme ved valg. 

e) Ungdommer bosatt i Hustadvika kommune i alderen 13-18 år kan stille til valg. 

f) Elever fra både ungdomsskoler og fra videregående skole skal være representert i 
ungdomsrådet. Dersom dette ikke er innfridd etter vanlig stemmetelling skal det foretas 
alderskvotering, slik at ungdomsrådet har minimum en representant fra 
ungdomsskole/videregåendeskole. 

g) Det skal være minimum to representanter av hvert kjønn i ungdomsrådet. Dersom dette ikke 
innfris etter vanlig stemmetelling, skal det foretas kjønnskvotering. 

h) Representantene blir valgt i september. Alle blir innvalgt for to år. Halve ungdomsrådet er på 
valg hvert år. 

i) Ungdomsrådet konstituerer seg selv. Leder og nestleder blir valgt mellom 
ungdomsrepresentantene hvert år. 

j) Det sittende ungdomsrådet har ansvar for å gjennomføre valg sammen med sekretær fra 
kommunen. Ungdomsrådet har ansvar for å informere om oppgaver, muligheter og forpliktelser 
som ligger i det å være medlem i ungdomsrådet, samt muligheten til å stille til valg. 
Informasjonen skal gis ved ungdomsskoler, Fræna videregående skole og på ungdomsrådets 
egen digitale forum. Ungdomsrådet skal også innhente navn på kandidater som stiller til valg og 
sende denne til sekretæren. 

k) Medlemmer av ungdomsrådet som ikke er på valg skal være med å ta imot og telle stemmer 
valgdagen. 

FORMÅL 

a) Være et talerør for ungdommen i Hustadvika kommune. 

b) Høringsorgan i kommunale saker som vedkommer ungdom. 

c) Bidra til gode oppvekstsvilkår for ungdommen. 

d) Påvirke i saker som vedkommer ungdom. 

e) Øke engasjement i ungdomsgruppa. 

MØTE 

Leder i samråd med nestleder og sekretær bestemmer møte ut ifra en vurdering av behov. 
Sekretæren fra kommunen har ansvar for innkalling. Rådet kan gjøre vedtak, når minst 
halvparten av representantene er tilstede. Sekretær fører protokoll/møtebok. Sekretær har 
ansvar for at protokoll/møtebok blir sendt ut til medlemmer/varamedlemmer, og andre aktuelle 
parter. 



Det må søkes om permisjon fra vervet, om en ikke kan være med. Om en ikke kan stille, må en ha 
en gyldig grunn for dette. Ved fravær må dette meldes fra om i god tid til sekretær. 

ARBEIDSOMRÅDE 

a) Ungdomsrådet skal få tilsendt alle saker som gjelder barn og unge, oppvekstsvilkår og andre 
saker av interesse. Dette skal utføres av sekretæren for rådet. 

b) Sekretæren utpekes av kommunedirektøren. 

c) Ungdomsrådet kan på eget initiativ ta opp saker. 

d) Ungdomsrådet har talerett i kommunestyret og utvalg 

ÅRSMELDING 

Rådet skal hvert år utarbeide årsmelding som skal legges frem for kommunestyret. 
 

SAMMENSETNING AV UNGDOMSRÅDET  

 
Rådet har 9 medlemmer, 5 varamedlemmer, og politisk representant Reidar Andre Heilevang. 

Rådets koordinator og politisk møtesekretær er kulturkonsulent Emelie Holden, underlagt 
Kulturenheten.  

Følgende representanter ble valgt til å sitte i Ungdomsrådet 2024.  

OVERSIKT OVER UNGDOMSRÅDET 2024.  

  Navn Representant for: Valg for 
perioden 

Ferdig i rådet: 

1 Jonathan Huanca Husveg Videregående skoler 2022/2024 2025 

2 Emil Krakeli Herskedal Eide 2022/2024 2025 

3 Ane Emilie Hjelen Eide 2024/2025 2026 

4 Tora Angelica O. Eidem Molde Videregående 2022/2024 2025 

5 Michael Bringslid-Kejzar Julsundet 2022/2024 2025 

6 Karla Zerlina Rødseth Bud 2023/2024 2026 

7 Vicente Alonso Guerrero Elnesvågen 2024/2026 2026 

8 Linda Mordal Elnesvågen 2024/2026 2026 

9 Bjørgmundur Steinar Vignisson Hustad 2024/2026 2026 

 

 

Rådet valgte så: 



• LEDER – MICHAEL BRINGSLID-KEJZAR 
• NESTLEDER - LINDA MORDAL 

 
• UKM Komitee 

o Tora Angelica Eidem 
o Jonatan Huanca Husveg 
o Michael Bringslid 
o Emil Krakeli Herskedal 
o Vicente Alonso Guerrero 

Ellers ble det utdelt ansvar/fokusområder til øvrige medlemmer:   

• Kollektivtransport - Jonatan Huanca Husveg 
• Psykisk og fysisk helse – Emil Krakeli Herskedal og Tora Angelica Eidem 

 

Rådet vil nå sitte ut kalenderåret, nytt valg vil skje før jul, og konstituering første møtet i januar.  

MØTER OG SAKER I 2023 

 
Rådet har hatt 5 møter i 20202 
Det er mulig å klikke på møtedatoene under for å se sakspapirene.  

01.02.2023 Link til innkalling og møteprotokoll   

08.03.2023 Link til innkalling og møteprotokoll  

27.09.2023 Link til innkalling og møteprotokoll  

11.11.2023 Link til innkalling og møteprotokoll  

29.11.2023 Link til innkalling og møteprotokoll  

 

SAKER SOM HAR VÆRT OPPE TIL BEHANDLING I 2023:  
 
Saker til behandling:  

• Rådet har hatt 32 politiske saker oppe til behandling. Derunder: 
o 12 eventuelt saker. (Saker de har tatt opp selv.) 
o gitt 2 høringer.  
o hatt minst 2 orienteringer.  

Politiske saker:  

• UKM 2023 
• Reglement for ungdomsrådsmidler 
• Nye rutiner for ungdomsrådet for perioden de er valgt 

https://prod01.elementscloud.no/publikum/921133642/DmbMeeting/345
https://prod01.elementscloud.no/publikum/921133642/DmbMeeting/346
https://prod01.elementscloud.no/publikum/921133642/DmbMeeting/348
https://prod01.elementscloud.no/publikum/921133642/DmbMeeting/349
https://prod01.elementscloud.no/publikum/921133642/DmbMeeting/350


• Årsmelding Hustadvika Ungdomsråd 2022 
• Rusforebygging 
• Utlysning av ungdomsrådsmidlene 
• Melde inn Hustadvika til årets ungdomskommune 
• Regelmessig sak – Runde rundt bordet 
• Gjennomføring for ungdomsmidlene 
• UKM 2024 
• Egentrening og bruk av styrkelokaler 
• Prosedyrer og rutiner ved kommunale ungdomsklubber 
• Forberedelse til elevrådssamling høsten 2023 
• Evaluering bruk av sosiale medier 
• Rangering av innkomne søknader – Tilskudd til inkludering av barn og unge 2024 
• Forebyggende arbeid blant ungdom i Hustadvika kommune 
• Handlings- og økonomiplan 2024-2027 
• Kollektivtransport per 2023 for ungdommer i Hustadvika 
• Program til elevrådskonferansen 
• Egentrening, treningssenter 
• Kvalitetsmelding for grunnskolen og voksenopplæring 2022 
• Samarbeidsavtale UNG kunst Møre og Romsdal Fylkeskommune 
• Forebyggende arbeid blant ungdom i Hustadvika kommune 

Høringer de har uttalt seg på:  

• Høring Klima-, energi- og miljøplan.  
• Handlings- og økonomiplan 2024-2027.  

Eventuelt saker:  

• Sommerjobber for ungdom sommeren 2023 
• Info om ordningen «Hjem for en 50 lapp» 
• Fylkets varsel om kutt i kollektivtransporten i Hustadvika 
• Konkurranse for elevrådene – Påmelding UKM 
• Drøfte Hustadvika Hustadvika boligplan.  
• Egentrening i gymtimer 
• Styrke elevrådene 
• Hærverk ved skolene 
• Ungdomsarrangement vs. Ungdomsklubb 
• Konstituering av nytt Hustadvika kommunestyre, formidle ungdområdets budskap.  
• Bruk av ungdomsrådets midler 
• Ungdomsklubb plassering, Hubn 

 

 

Orienteringer de har hatt i ungdomsrådet:  



• Orientering om Helseplattformen og HelsaMi 
• Orientering fra Mestringsenheten, ungdomstilbud ved Anders Høe  

Annet arbeid:  

 

• Ungdomsrådet sendte to representanter til Møre og Romsdal fylkesting for ungdommer.  
• 2 representanter deltok på medvirkningsverksted i regi av fylket.  
• Leder Marcus Aare og nestleder Guro Flatmo deltok kommunestyret 14 desember 2023, 

hovedtema: budsjett, og brukte ungdomsrådets talerett.  
• Leder Marcus Aare og nestleder Guro Flatmo deltok 28. september 2023, hovedtema: 

konstituering av nytt kommunestyret, og brukte ungdomsrådets talerett.  
• Leder og nestleder holdt tale ved 17 mai, kommunens festforestilling.  
• Mange av rådsmedlemmene deltok og var arrangører for UKM Lokalfestival 2023 
• Deltok på rektormøte – Forum oppvekst 
• Bidro med innspill foreldremøte om rus 
• Dro på besøk til alle ungdomsskolene i kommunen, og Julsundet.  
• Gjennomførte en elevrådskonferanse med alle kommunens ungdomsskoler, inkludert 

Julsundet.  
a. Hustadvikingen skrev om elevrådskonferansen ungdomsrådet arrangerte: Dette 

mener de unge om Bud, Elnesvågen, Hustad, Julsundet og Eide - Og dette tenker de 
kan bli bedre - Hustadvikingen 

b. Voksenkontakter og koordinator/politisk sekretær hadde eget møte, gjennomgang 
for bedring av samarbeid og tilrettelegging for ungdomsmedvirkning.  

c. Øvrige saker som de behandlet i konferansen: 
• Introduksjon av konferansen og ungdomsrådet 
• Sosialt 09:20 - 09:30 Ordfører snakker om kommunen, ungdom og politikk 
• Sjekk Pulsen: Hvordan er det å være ungdom i Hustadvika?  
• Gruppeoppgave / sosialt  
• Lunsj – Pizza 
• Elevrådsarbeid  
• Kutt i skoler  
• Logo for ungdomsrådet/ungdommen i Hustadvika  
• Besøk av politiker Reidar Heilevang  
• Valg! Ungdomsrådet 2024 - 2025  

• Flere har vært svært engasjert i UKM, både lokalfestival, men også Fylkesfestival.  
• Gjennomført sosial kveld for teambuilding for rådet – Escape room og middag på Egon.  

https://hustadvikingen.no/2023/12/05/dette-mener-ungdommen-om-bud-elnesvagen-hustad-julsundet-og-eide/
https://hustadvikingen.no/2023/12/05/dette-mener-ungdommen-om-bud-elnesvagen-hustad-julsundet-og-eide/
https://hustadvikingen.no/2023/12/05/dette-mener-ungdommen-om-bud-elnesvagen-hustad-julsundet-og-eide/


  

 

 



 

 

  



  

VURDERING AV ÅRET – ORD FRA RÅDETS LEDER 

I 2023 var det en tydelig rød tråd i alt som ungdomsrådet jobbet med: Ungdommenes meninger skal 
bli hørt. Også i et lite råd bestående av kun et fåtall av ungdommene i kommunen kan det være 
vanskelig å få fram alle meningene og nyansene. Derfor har ungdomsrådet over flere år prioritert å 
etablere god kontakt med elevrådene. For andre år på rad arrangerte vi en elevrådssamling. Der 
deltok representanter fra alle ungdomsskolene i kommunen i tillegg til Julsundet. Der tok vi opp 
temaer som mobbing, rus, psykisk helse, elevrådsarbeid, forebyggende arbeid, ungdomsklubber 
samt kommunedirektørens budsjettforslag for 2024. Tilbakemeldingene fra elevrådene var faktisk 
utgangspunktet for ungdomsrådets høringsinnspill til budsjett- og handlingsplanen for 2024.  

For ungdomsrådet er det et mål at flest mulig ungdommer skal vite om hva vi gjør og hvorfor vi gjør 
det. Når vi i større grad klarer å nå ut til de vi representerer, kan vi også i større grad gi politikere og 
ansatte i kommunen et realistisk bilde av ungdommene sine tanker og meninger. Derfor dro vi i 
ungdomsrådet på en «turné» sammen med ungdomsklubbene og UKM på alle ungdomsskolene i 
Hustadvika + Julsundet. Slik mener vi at vi er med å gjøre Hustadvika til en mer ungdomsvennlig 
kommune. 

Under arbeidet med å bidra til at Hustadvika blir mer ungdomsvennlig, har ungdomsrådet viet ekstra 
oppmerksomhet til temaer som mobbing, rus, psykisk helse og utenforskap. Ansatte i kommunen har 
gitt oss informasjon om hvordan kommunen jobber gjennom NAV, enhet for mestring og skolen, 
hvor naturlige samarbeidspartnere har vært politiet og foreldre. Rådet ser på disse temaene som ett 
av de viktigste fokusområdene sine, derfor vil dette også prege ungdomsrådets arbeid i 2024.  

Til slutt vil jeg oppfordre politikere, kommunale ansatte og andre til å ta kontakt med ungdomsrådet 
om man ønsker tilbakemelding om en sak.  

Marcus Aas Aure 
Avtroppende leder 
Hustadvika ungdomsråd 



 

 

Bilder av Leder Marcus Aas Aure, med nestleder Guro Flatmo. Bilde 2 er sammen med ordfører Nils 
Christian Harnes – Som takket ungdomsrådet for godt arbeid 2023, og nestleder og nestleder for vel 
gjennomført verv. Marcus Aas Aure har vært leder i Hustadvika ungdomsråd i tre år, er nå for 
gammel til å være med i ungdomsrådet.  

VURDERING AV UNGDOMSRÅDET – ORD FRA RÅDETS SEKRETÆR 

Hustadvika Ungdomsråd er bestående av en svært engasjert gjeng. Som rådets sekretær har en 
forbedringspotensialet for å tilrettelegge og gjøre rådets arbeid enda bedre. For det er klart at rådet 
bestående av ungdommer krever mye tilrettelegging for best mulig involvering og politiske 
prosesser. Dette gjør at stadig flere steder endrer en tittelen politisk møtesekretær, til koordinator 
for ungdomsråd.  

Tidligere har sekretær fremhevet at saker er skrevet for voksne – Dette har også for 2023 har vært 
krevende. Det oppleves også som at mange glemmer litt ungdomsrådet, og det er mange flere saker 
ungdomsrådet kunne vært involvert i og hatt medvirkning. Ikke bare med klassiske politiske saker, 
men med workshopper, idedugnader, og andre alternative måter å skape medvirkning.  



Ved hjelp av elevrådssamlingen, og en har jobbet mye med å styrke samarbeidet med skolene – har 
dette bidratt til at skolene bidrar mye sterkere for rådet.  

EVALUERING AV 2022 PLANENE OG FOKUSOMRÅDE.  

1. Besøk alle ungdomsskolene –  Mål godt gjennomført.  
Mars 2023, dro sekretær, ungdomsskoordinator og rådets leder og nestleder til alle skolene. 
De øvrige medlemmene deltok på sine skoler. Her ble ungdomsrådet informert om, UKM 
promotert, informert om øvrig ungdomsarbeid.  
 

2. Bli bedre kjent med tjenester i kommunen – Noe gjennomført. 
Mestringsenheten ble invitert til et møte. Ellers har ikke fått jobbet særlig med punktet. Men 
ungdomsrådet fikk besøk fra mange andre saksbehandlere og enheter i kommunen, og blitt 
kjent med mange andre enn først målsatt.  
 

3. UKM – Mål godt gjennomført.  
Ungdoms anser UKM som en suksess. Halve ungdomsrådet deltok på UKM, og var 
ressurspersoner til UKM. I tillegg fikk de være med å utforme hvordan UKM skulle bli. Det var 
også satt en egen UKM komitee i ungdomsrådet som jobbet med UKM.  
 

4. Fremtidens skolestruktur – Ikke god måloppnåelse.  
Ungdomsrådet har ikke blitt involvert noe særlig i dette. De uttalte seg i budsjettsaken. I 
tillegg har ungdomsrådet hatt dette som tema/sak på elevrådssamlingen de arrangerte. 
Ungdomsrådet er noe skuffet at de ikke har blitt medvirket mer.  
 

5. Felles møte med elevrådet – Mål godt gjennomført.  
Selve møtet ble godt gjennomført. En utfordring var å finne tidspunkt som passet for 
skolene, så det ble noe dårlig representert Fræna Ungdomsskole.  
 

6. Synlig i media – Mål godt gjennomført.  
Leder og nestleder har skrevet 3 avisartikler. I tillegg hatt innlegg på 17. mai.   
 

7. Sosiale medier – Ikke godt gjennomført.  
Det ble etablert en Instagram, denne ble dessverre ikke fulgt opp.  
 

8. Jobbe for godt miljø innad i rådet – Mål godt gjennomført.  
Ved oppstart av det nye styret i 2023, ble det gjennomført sosialkveld – med escaperoom og 
middag på Molde. Ungdomsrådet opplever selv de har hatt en svært godt miljø, hvor alle har 
følt seg komfortabel med å ta til ordet og delta i debattene.  
 

9. Jobbe for bedre fysisk helse blant ungdom – Noe godt gjennomført.  
Ungdomsrådet har hatt flere saker her, og jobbet aktivt. Deriblant deltatt på rektorsamling 
for å fronte at ungdommene må komme seg på treningssenter, og få god veiledning her. 
Rådet har også vært i dialog med mange treningssenter, og frontet å få egne ungdomstilbud.  
 



MÅL OG FOKUS FOR 2024 

1. UKM og kultur – Fortsette arbeidet og bidra til UKM, Ung Kultur møtes aktivitet.  
2. Psykisk helse og forebyggende – Sørge for tilbud kommunen har blir synliggjort. Jobb mot 

utenforskap, få en forebyggingsplan, mål å sørge for god inkludering/tilhørlighet.  
3. Synliggjøre ungdomsrådet – Må spred mer info om ungdomsrådet, hvem som er med, hva 

ungdomsrådet gjør, saker de jobber med.  
4. Bedre samarbeid med elevrådene – Viktig for å få frem stemmene rundt i kommunen. Jobbe 

mot ulikheter i skolene. Sørge for mer at ungdommene jobber sammen på tvers i 
kommunen, skape en Hustadvika skole. Herunder bedre samarbeid og dialog med 
skoleadministrasjonen, for å sørge for at elevrådene blir hørt og saker de jobber for blir tatt 
tak i.  

5. Kollektivtransport – Jobbe for påvirke og få bedre bussforbindelse i kommunen. Også 
kjempe for tjenester som «Hjem for en 50-lapp».  
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